



VISION 2030

GACA
الهيئة العامة للطيران المدني
General Authority of Civil Aviation
مكتب الرئيس

تعيم
GACA Circular

الى: شركات الطيران العاملة من وإلى المملكة العربية السعودية ووكالاتها ومقدمي الخدمات الأرضية للطائرات الخاصة.

To: Airlines operating from and to the Kingdom of Saudi Arabia, their representatives, and ground services provider for private aircrafts.

Subject: Update the passengers data registration system (APP/PNR) To (APP V.26).

الموضوع: تحديث نظام تسجيل المسافرين (APP/PNR) إلى النسخة (APP V.26).

Reference:
A Telegram of His Excellency the Head of the State Security No (996) dated (29/7/1439H).

المرجع: برقية مالي رئيس الدولة رقم (٩٩٦) وتاريخ (١٤٣٩/٧/٢٩).

Background:

The passengers data registration system (APP/PNR) is in the process of being updated, which requires airlines operating in Saudi Arabia to update the passengers data registration system (APP) to version (APPV.26) that will include the following improvements and features:

- (A) The capability of submitting the Gulf Cooperation Council (GCC) identity number as a travel document with APP data using document type (I).
- (B) Possibility of submitting visa information with (APP) data.
- (C) A Query Service and Visa Verification.

يجري العمل على تحديث نظام تسجيل المسافرين (APP/PNR) مما يتطلب من شركات الطيران العاملة بالملكة العربية السعودية تحديث بيانات تسجيل المسافرين (APP) إلى النسخة (APP V.26) والتي سوف تتضمن التحسينات والمميزات التالية:

- (ا) إمكانية تقديم رقم الهوية الوطنية لمواطني دول مجلس التعاون الخليجي كوثيقة سفر مع بيانات (APP) وذلك باستخدام نوع الوثيقة (I).
- (ب) إمكانية تقديم بيانات التأشيرة مع بيانات (APP).
- (ج) خدمة الاستعلام والتحقق من صلاحية التأشيرات.

Instructions:

All airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia shall comply with all changes and meet the requirements to update the passenger data registration system (APP), to version (APP V.26) by (31/8/2018).

Attachment(s): Nil.

التعليمات:

يجب على جميع شركات الطيران العاملة في المملكة العربية السعودية الالتزام بتطبيق جميع التغييرات واستيفاء المتطلبات الازمة لتحديث بيانات تسجيل المسافرين (APP) إلى النسخة (APP V.26) وذلك في موعد أقصاه (٣١/٨/٢٠١٨م).

المرفقات: لا توجد

رئيس الهيئة العامة للطيران المدني

for President of the general authority of civil aviation

عبدالحكيم بن محمد التميمي
Abdulhakim M. Altamimi